



Jiří Štaněk

Tschechische Republik/Czech Republic

Geboren 1982 in der Tschechischen Republik. 2004–2010 Bildhauereinstudium an der Akademie für Darstellende Künste, Prag: 2004–2005 bei Prof. Jan Koblása, 2005–2007 bei Jaroslav Róna, 2008–2010 bei Jiřího Příhody. Seit 2004 Ausstellungen und Symposien in der Tschechischen Republik und Deutschland. 2008–2010 Ausstellungen im Nationalgalerie Prag. 2010 Henkel Art Award. 2005 NordArt-Symposium in Büdelsdorf. www.jiristanek.com

Born 1982 in Czech Republic. 2004–2010 Studied sculpture at the Academy of Visual Arts, Prague, Czech Republic: 2004–2005 under Prof. Jan Koblása, 2005–2007 under Jaroslav Róna, 2008–2010 under Jiřího Příhody. Since 2004 various group exhibitions and symposia in Czech Republic and Germany. 2008–2010 exhibitions in National Gallery Prague. 2010 Henkel Art Award. Participated at the NordArt Symposium 2005 in Büdelsdorf. www.jiristanek.com



Diwan, 2005, Anröchter Grünstein, 180x80x75 cm
Divan, 2005, Anröchter greenstone, 180x80x75 cm